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 שניהם כריזמתיים

 שניהם מנהיגים

 שניהם יכולים להצעיד את המועצה קדימה

 -והכי חשוב

 שניהם משלנו !!!

 -נירה ואופיר יקרים

 בהצלחה בבחירות !!!

 מכל בית כפר עזה
========= 

 914נדבך 

 אורית צדיקביץהפקה, עריכה ועיצוב: 

 :  מתחדשת הבניה בשכונה הקהילתית. צילום:רז דיאורהשער

 ציפי מורהגהה: 

 מכללת ספיר“ קופימדיה”הדפסה: 

 בחירות בשער הנגב
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 ר הקיבוץ“יו
 זיו מצליח

 שלום לכולם, 

, שלאחר אסיפה,  הילה אפגן ברכות ל   –  אסיפה 
 רבת משתתפות ומשתתפים, נבחרה בקלפי 

למזכירת קיבוץ חדשה. הילה נכנסת לקדנציה  
יחלו מיד את    אורי ו   הילה של שלוש שנים.  

תהליך החפיפה, תוך כניסה מסודרת ונכונה  

 לתפקיד. 

אני רוצה להודות לוועדת מינויים על עבודתם.  
שהעמידו עצמם לבחירת    -להילה ולשכי  

הציבור.  הדבר )מניסיון אישי ( אינו קל ודורש  
ם   ג י  כ ווה  ק ני ת א ם, אבל  י ם רב י אב מש
בהתמודדויות הבאות יימצאו חברות וחברי כפר  
עזה )גם צעירות וצעירים(,  שימצאו את מילוי  
התפקיד בקהילתם כאתגר  מקצועי ואישי ראוי.  
תודה אחרונה לציבור שהיה שותף מלא לדיון  

 ולהליך הבחירה. 

בהצלחה להילה בתפקידה החדש ותודה גדולה  
, שמסיים את תפקידו.  מילות  אורי אפשטיין ל 

 הפרידה מאורי, מצורפות בנדבך זה.  

בעקבות בחירתה של הילה אפגן   – ועדת ביקורת 
כמזכירת כפר עזה, היא התפטרה מתפקידה  
כיו"ר ועדת ביקורת. ועדת מינויים מטפלת  
בנושא הנ"ל באופן מיידי, על מנת שלא נתפקד  

 ללא יו"ר ועדה. 

הנושא הוא מהחשובים    –ממשל תאגידי  
בנושאים בהם טיפלנו בשנים האחרונות.  
במסגרתו, טיפלנו במבנה הארגוני של  הקיבוץ,  
בחרנו ועדות חדשות, החלפנו נציגות ונציגי  
ציבור ,שתמה הקדנציה שלהם, והגר נכנסה  
למזכירות להתחיל לנהל את המידע בתוכנה  

 חדשה שרכשנו. 

 בשלב זה נשאר להשלים: 

סגירת הפער בין איך    –  תיקון תקנוני הקיבוץ 
 אנחנו מתנהלים לבין מה שכתוב בתקנון, על  

איך אנחנו צריכים להתנהל. יצירת תיאום  
 ומניעת קונפליקטים בין תקנונים. 

לאחר    –  דירקטורים מטעם הקיבוץ בכפרית 
 סיום קדנציה, של שלוש שנים, יש לבצע בחירת 

.  3102דירקטורים, ע"פ המתווה שהוחלט ב  
קול קורא יצא כנראה עוד באוקטובר ואם לא  

 אז  

 .3102בתחילת נובמבר  

שני הנושאים מטופלים ע"י הוועדות השונות  
 . עם  3102ואני מאמין כי יושלמו עד לסוף שנת  

השלמתם נוכל לברך כי התקדמנו צעד  
משמעותי גדול קדימה לניהול סדור, שקוף  

 וע"פ נהלים כתובים ומוסכמים. 

מועצת הקיבוץ קיבלה את   – צמיחה דמוגרפית 
 איילת המלצתה של ועדת מינויים ומינתה את  

כמרכזת תהליך הצמיחה והקליטה.    אפשטיין 
, שהביעה את  אורית בראון מחליפה את    איילת 

 רצונה לסיים את תפקידה. 

  אורית הנכנסת ואיחולים ל   איילת ברכות ל 
היוצאת. כל זה, על רקע ערב משובח, בהובלת  

, שהפיק  יפעת יצקן צוות הקליטה, בראשות  
ערב מדהים, שהתחיל ממשחק היכרות של  
הנקלטים עם כפר עזה, עבר לארוחת ערב  
בחדר האוכל )זה היה מחמם את הלב לראות  

 מאות אנשים 

  -אוכלים בערב שישי בחדר האוכל( ולקינוח  
 .גבי ברלין שירה בצוותא עם  

וועדת קבלה וקליטה ימשיכו במקביל    איילת 
לעסוק, הן בקבלת חברות וחברים חדשים  

 לכפר 

 עזה והן בליווי וקליטת חברות וחברים אלו. 

תהליך סיום    –  קליטת משפחות ההרחבה 
הקליטה מתעכב ונמשך, לצערי הרב, יותר מדי  
זמן. הדבר נגרם הן בגלל חגי תשרי, הן בגלל  
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שיש משפחות נוספות שהביעו רצונן להצטרף  
והן בגלל התארכות    10  –למהלך בדקה ה  

תהליכי בדיקת הפנסיות. עם כניסתה של הילה  
לתפקיד המזכירה, אני תקווה כי המהלך יואץ  
ונוכל לקבלם בהליך קבוצתי, כמו שמועצת  
הקיבוץ המליצה, ובכך לסיים תהליך זה. כרגע  
נראה כי למעלה ממחצית המשפחות בהרחבה  

 קיבלו את הצעת הקיבוץ להתקבל לחברות. 

מזל טוב! המשפחות   – בנה ביתך בכניסה לקיבוץ 
 הראשונות עברו לביתן בימים האחרונים.  

לצערנו, למרות שלוחות הזמנים היו ברורים,  
השלמת התשתיות )מדרכות, תאורה וגינון(,  
שבאחריות המועצה האיזורית, טרם התחילה.  
נזק רב נגרם מהעיכוב, גם למשפחות הבונות וגם  

 לקיבוץ. 

המשפחות  והקיבוץ משתפים פעולה כל העת  
ופועלים יחדיו על מנת לסייע ולדחוף את  

 המועצה 

האיזורית לפעול בצורה נמרצת יותר מול הקבלן  
 .ולהשלים סוף סוף את פעולות הפיתוח 

בשנה  האחרונה נשמעו קולות    –  מכירת בתים 
רבים בציבור לפתוח את ההחלטה לא למכור  
יותר בתים, השייכים לקיבוץ, כבתי קבע לשיוך.  
אנחנו מתחילים בתהליך בדיקה מסודר,  
שבסופו תידרש אסיפת כפר עזה לקבל החלטות.  

נועם שטהל  ,  פיצו מור בשלב הראשון ביקשתי מ 
להכין נייר עמדה מסודר בנושא.  ‘  הגר ברודץ ו 

בשלב השני נייר העמדה יגיע לדיון ולהמלצה  
במועצת הקיבוץ, ובשלב השלישי תגיע ההמלצה  
לדיון ולהחלטה ציבורית באסיפת הקיבוץ.  על  
יידרשו    מנת למצות את התהליך הנ"ל, 

 כ שלושה עד ארבעה  חודשים.  

 

 זיו מצליח 

 ר הקיבוץ “יו                                

 :ידיעה שהגיעה זה עתה מאיילת אפשטיין 
ל אוסטרליה הגיעו השבוע  “חברינו בקק 

לביקור בכפר עזה, במטרה לבחון אפשרות  
 .לתרומה לשיפור פני הנוף בקיבוץ 

זהו ביקור רביעי בסדרה, שנמשכה בשלוש  
השנים האחרונות. לשמחתנו הרבה בחרו  

אלף    211האוסטרלים לתרום סכום מדהים של  
דולר אוסטרלי, בו נשתמש לתכנון וביצוע של  

נקודות חן בחצר הקיבוץ: באיזור בתי הילדים  
והנוער, בחצר המכלול ובשכונת הקרויוילות.  

חלק מהסכום יושקע גם להשלמת פרויקט  
שיקום הבוסתן, עליו עומל שי חרמש  

בחודשים האחרונים, ולטובתו תרמו רבים,  
 .בפרוייקט גיוס המונים 

 כל הכבוד לעוסקים במלאכה!  
יישר כוח להנהלת הקיבוץ ולכל מי שהיה  

 שותף בהוצאת הפרוייקט לפועל.  

ל “שי חרמש, איילת אפשטיין ונציגים מקק

 “פולי קפה“אוסטרליה, במפגש מסכם ב

81.51.52 

השכונה החדשה 

 -בכניסה לקיבוץ

 בשלבי סיום...

 כמה מרגש...
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 חברות וחברים שלום רב, 

להחליף אותי  הילה אפגן  לפני כשבועיים נבחרה  
בתפקיד המזכיר/ה, לאחר כשלוש שנים  

 אינטנסיביות בתפקיד.  

מייד עם היבחרה, התחלנו בתהליך "העברת  
המקל" לתפקיד, שכולל תחילה שלב למידה  
מעמיקה, של כל אחד מהנושאים המרכיבים את  
התפקיד  וכמובן חפיפה, בכל הנוגע  לתהליכים  

 השונים המצויים בעבודה. 

בנובמבר תקבל הילה, באופן רשמי, את    0  -ב 
האחריות ותיכנס לתפקיד מזכירת הקיבוץ. אני  
מאחל להילה הצלחה גדולה בתפקיד, שתדעי  

 להמשיך ולקדם את הקיבוץ לשיאים חדשים. 

 רגע לפני סיום, אעדכן על מספר נושאים: 

 : צמיחה דמוגרפית 

: בשבועות הקרובים יובאו להצבעה ארבע  קליטה 
משפחות חדשות לקבלה לחברות. זמן קצר  

מכן יובאו להצבעה המשפחות מהשכונה  -לאחר 
הקהילתית המעוניינות להתקבל לחברות.  
תהליך זה התאחר מעט משתי סיבות עיקריות:  
"תקופת החגים" שהחלה השנה כבר בחופשות  
אוגוסט, וממש ברגע האחרון, נכונות של  

 משפחות נוספות להצטרף לתהליך. 

 : בנייה 

בניית ששת הבתים, בפרוייקט 'בנה ביתך'  
בכניסה לקיבוץ, הסתיימה, וקבלן התשתיות  

 צפוי להשלים את חלקו כבר בימים הקרובים.  

במיתחם בתי האגודה הבנייה מתקדמת במרץ,  
ונראה כי הבתים יימסרו לחברים עד חודש מרץ  

3101. 

החברה הבונה מתחילה,    -מיתחם ההרחבה  
  32בימים אלו, בבניית הבתים הראשונים מתוך  

 בתים. 

 מזכיר הקיבוץ
 אורי אפשטיין

 :הסדרים 

יצא לדרך.    הסדר החוב לחברי כפר עזה )אג"ח( 
בימים הקרובים נשלים את מתן אגרת החוב  
לשני חברים, שהסדירו  עתה את הפרוצדורה  
הנדרשת, וכן ננפיק את תעודת החוב גם ליורשי  
חברים זכאים, ולחברים זכאים שעזבו את  

 הקיבוץ.  

: כפי שעדכנתי  בעבר, תיק  הסדר שיוך הדירות 
השיוך של כפר עזה הוגש לרשות מקרקעי  

ישראל )רמ"י(, ועתה אנחנו ממתינים  
להתייחסות רמ"י לקראת השלמת המהלך, בו  

תחתום כל משפחה על הסכם ישירות מול  
 רמ"י. 

"מנגנון האיזון" הפנימי, בהסדר שיוך הדירות,   
עובר בימים אלו שינוי הנגזר מויתור חברים על  
שנות הוותק. לרוב החברים שינוי זה לא יהיה  
בסכומים משמעותיים, אך משפחות שוויתרו   

)זוג חברים( על מספר גדול של שנות וותק,  
צפויות לחוות שינוי משמעותי גם בחובן כלפי  

 המנגנון. על כך נפרט בנפרד. 

עדכון    -המהלך המשלים, למימוש ההסדרים  
תקנון הקיבוץ והשלמת 'היררכיית התקנונים',  
גם הוא מצוי בישורת האחרונה ואני מעריך  

יובא להצבעה    3102)ומקווה( שעד סוף שנת  
בפני אסיפת הקיבוץ, וישלים, באופן מעשי  
ופורמאלי, את מעבר כפר עזה מ'קיבוץ שיתופי'  

 למעמד של 'קיבוץ מתחדש'. 

: מזה כשנה אנחנו מדברים על  תהליך קהילתי 
תהליך קהילתי, שאנחנו רוצים להוביל,  על  
מנת לעצור רגע ולהתבונן על התהליכים  
והשינויים שעברנו בשנים האחרונות, לנתח את  
הנגזרות שלהם על חיינו, ולדייק לעצמנו את  
ההגדרה של איזה קיבוץ ואיזו קהילה אנחנו  

 רוצים להיות. 

לאחרונה, גובש צוות עבודה שיוביל את  
.  שי בן יוסף התהליך הקהילתי, בליווי של ד"ר  

הצוות, המורכב מבעלי תפקידים בקיבוץ, לצד  
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צוות ההנהלה מפרגן לקניונית. מימין: רז דיאור, 

 אריאל ארבל, זיו מצליח, הילה אפגן ואורי אפשטיין

נציגי מועצת קיבוץ, מינהלת צמ"ד, ועדת קבלה  
וקליטה, ועד האגודה ונציגי ציבור נוספים,  

החל בגיבוש מבנה הסדנה ודיוק השאלות  
המרכזיות, עליהן היינו רוצים לענות בתהליך  

 הקהילתי אותו נתחיל בסוף חודש נובמבר. 

: לפני כחודשיים רכשנו רכב גדול חדש  רכבים 
במקום המיצובישי הישן, שמסר את נפשו  
ומנועו לבורא עולם. במהלך השנה הבאה  
תתקבל החלטה בנושא החלפה של הרכבים  
הקטנים )קאיה פורטה( בחדשים. מהלך זה  
גורר איתו גם עדכון של תעריפי השימוש  

 ברכבים, אותם נפרט בשבוע הקרוב.  

 

באווירת סיום, פנו אלי חברים רבים להודות  
ולפרגן על התקופה. לא מעט גם הוסיפו שאלה:  

 "האם נהניתי בתפקיד?" 

"זו לא הנאה,    -"לא בדיוק", אני נוהג לענות 
 אלא תחושת סיפוק גדולה מאוד". 

כשנכנסתי לתפקיד, פירטתי חזון סדור,  
 שלעיתים נראה לי אפילו יומרני: 

 שנפתח את כפר עזה כקיבוץ אטרקטיבי וצומח. 

שנקדם תרבות ארגונית וניהולית מקצועית  
 ועניינית בסטנדרט הגבוה ביותר. 

שחברי קיבוץ צעירים יקבלו על עצמם אחריות  
ניהול   וישתלבו בעמדות  לעתיד המקום 

 ובוועדות. 

שנדע לחבר את קהילת כפר עזה ונצליח לצמצם  
 את השסעים  החברתיים. 

שנשלים את מימוש שינוי אורחות החיים,  
מקיבוץ שיתופי לקיבוץ מתחדש, ע"י השלמת  

 מימוש ההסדרים ועדכון התקנון. 

היום, ערב סיום תפקידי, אני מביט לאחור  
 ובהחלט מתמלא בתחושת סיפוק . 

אז, בהזדמנות זו, אני רוצה להודות לחברות  
ולחברים  הרבים, שלקחו חלק, שעזרו ותמכו,  
שלקחו על כתפיהם משימות ונתנו מעצמם,  
וכמובן לאלו שידעו להודות, לפרגן ולומר מילה  

 טובה, גם ברגעים הקשים. 

 

 אורי אפשטיין 

 כמזכיר הקיבוץ...    -בפעם האחרונה בנדבך 

================================== 

 

==========================

 
 חיסוני שפעת הגיעו. 

 בואו להתחסן !

  צוות המרפאה

 לשי שושני 

 משתתפים בצערך 
 על מות האם

 מרים שושני ז"ל
 אנו איתך ועם משפחתך 

 באבלכם הכבד

 בית כפר עזה

 לבתיה הכט ודני סטלמן

 משתתפים בצערכם 
 על מות האם

 חנה גיטלה שטלמן ז"ל
 אנו איתכם ועם משפחתכם 

 באבלכם הכבד

 בית כפר עזה
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  -יש לנו מזכירת קיבוץ חדשה
 הילה אפגן

 

קבעתי עם הילה, לכוס קפה אצלה בבית, כדי  
לראיין אותה על תפקידה החדש כמזכירת  
קיבוץ. חשבתי שאני באה לחצי שעה, שהרי  

שנים וכולם מכירים    23הילה חברת קיבוץ  
אותה, אבל לאחר המפגש, הצצתי בשעון  
וגיליתי שישבתי שם שעה וחצי!  ככה זה עם  
הילה, השיחה הייתה קולחת ונעימה. על כל  
נושא היה לנו על מה לדבר והיו לה המון  
רעיונות לשיפור וייעול בכל מיני תחומים  
בקיבוץ.  אנסה לשתף אתכם, בעיקרי הדברים  

 שעלו בשיחה. 

 

מתי ידעת שאת רוצה את התפקיד של מזכירת  
 הקיבוץ? 

זה התחיל כשהחלטתי שאני מוכנה לעזוב  
משרה טובה, עם תנאים מצויינים ואופק  
תעסוקתי, כדי להתחיל משהו חדש, לפצוח  
בקריירה חדשה ולקום בבוקר כדי לעשות  
משהו שאני אוהבת. התפקיד, אותו מילאתי  

שנה, כמנהלת תחום ליווי ובקרה של    02כמעט  
מפוני גוש קטיף, היה תפקיד עם עשייה מגוונת  
שחולשת  על תחומים רבים.  הבנתי שתפקיד  
דומה יהיה כמעט בלתי אפשרי למצוא. יש לי  
תואר ראשון במשאבי אנוש ואני אוהבת לעבוד  
עם אנשים וקהילות ולשם כיוונתי. ואז  
התפרסמה המישרה של המזכיר, וחשבתי לי  
שזו הזדמנות מצויינת בשבילי להשתלב  
בעבודה מעניינת ומאתגרת זו. לא מייד הגשתי  
מועמדות.  התלבטתי מאד לגבי עבודה בתוך  
הבית, היו לי חששות מול מי אתמודד ואם  
בכלל אקבל את תמיכת החברים.  התייעצתי  

בעלי ועם הילדים וקיבלתי פירגון    יפתח עם  
 ותמיכה. 

 

 מזכירת קיבוץ חדשה
 הילה אפגן

 יפתח לא דאג משעות העובדה המאוחרות? 

האמת שהוא רגיל, כי בעבודה הקודמת שלי היו  
הביתה.     30:11ימים שיצאתי בבוקר וחזרתי ב  

בחודשים הראשונים לאחר הפינוי היו ימים  
שבכלל לא באתי הביתה.  יפתח היה בא אלי,  
לבאר שבע, עם הילדים כדי להיות איתי. הוא  
יודע שכשאני מחויבת למקום עבודה, אצלי זה  
טוטאלי. הוא גם יודע שאני זמינה סביב השעון.   

בלילה, אני    32:11גם כשהיו מתקשרים אליי ב  
לא זוכרת מיקרים שאמרתי "לא עכשיו".  
הבנתי שאני עובדת עם  אוכלוסייה רגישה,  
שצריכה מענה מהיר והיה עליי להיות זמינה,  

רגיל שאני גם מגיעה הביתה מאוחר    יפתח כך ש 
 וגם כל הזמן צמודה לפלאפון. 

 

 ואז החלטת להגיש מועמדות? 

ראיתי שהיה פרסום נוסף, שעדיין ניתן להגיש  
מועמדות, וערב לפני המועד הסופי, שלחתי את  
קורות החיים שלי.   מהרגע שזה יצא לפרסום,  
הופתעתי מכמות האנשים שתמכו בי.  אנשים  
ניגשו אליי והזכירו לי שעזרתי להם כשעבדתי  
במשאבי אנוש, של הקיבוץ, לפני המון שנים.   
אחרים באו לברך אותי על ההחלטה ולאחל לי  
הצלחה. התרגשתי מאוד והבנתי באותו רגע  

 שאני יוצאת למסע מרתק. 

 

 מה כלל המסע הזה? 

החלטתי שאני רוצה להכיר טוב יותר את  
הציבור שאני הולכת לשרת.  נפגשתי ושוחחתי  
עם אנשים רבים בכפר עזה, בגילאים שונים,  
רציתי להבין מה הם אוהבים בקיבוץ, מה היו  
רוצים לשמר ומה לשפר. נסעתי למפלסים, כי  
רציתי להכיר את שלושת המשפחות הנקלטות  
משם. למרות שבכלל לא הייתה להן זכות  
הצבעה, היה לי חשוב לשמוע אותם, לשאול  
מדוע בחרו לבוא לכפר עזה ומה הציפיות  
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מור    -שלהם.  נפגשתי גם עם נקלטים מהקיבוץ 
כדי ללמוד את סיפורם.  רציתי    ומאור מורביה 

להבין את המקום של הצעירים וקבעתי פגישה  
עם דור צעיר, הזמנתי את כולם והכנתי כיבוד  

בחרתי לא  ☹  עשיר, אבל לצערי הגיעו רק שניים  
להיפגע, אלא לנסות להבין מדוע החברה  
הצעירים לא מרגישים מספיק שייכים או  
חשובים )כמובן שייקח זמן למצוא את  
התשובה לכך(. ממש עד ערב לפני האסיפה,  
המשכתי  להפגש עם אנשים. הרגשתי שגם אם  
לא אבחר, את הדרך כבר הרווחתי וגיליתי כמה  
הקהילה שלנו יכולה להיות מפרגנת, תומכת  

 ורוצה להשפיע. 

 

 איך המשפחה שלך הגיבה על הזכייה בתפקיד? 

האמת שכולם מאד התרגשו ומאד שמחו  
בשבילי. קיבלתי זר פרחים גדול הביתה  

  נווה מהילדים ועציץ מהאחים שלי, מרגש.  בני  
מתקשר כמעט כל יום מתל אביב )דבר שלא  
קורה בדרך כלל( ומתעניין איך מתקדמת  

כל המשפחה המצומצמת    -החפיפה. בקיצור  
 והמורחבת שותפה לשמחה. 

 

 האם התחלת חפיפה? 

ביום ראשון    אורי כן, התחלתי חפיפה עם  
, ובימים שהוא לא היה, נפגשתי עם  30/01

, מנהל הקהילה, עם עובדי המזכירות  אריאל 
ועובדי הנה"ח. אפילו הספקתי להיפגש עם  

, מנהלת הארכיון, שגם הוא תחת  אפרת יושע 
אחריותי.  האמת שהכל  קרה מאד מהר. ביום  

התקשר להגיד לי שנבחרתי.     אורי שלישי בערב  
למחרת, קיבלתי 'טבילת אש' ראשונה, תרתי  

מתקשר    שחר אביאני בבוקר    2:11משמע.  
ואומר "בוקר טוב, בשעה טובה לבחירה  
לתפקיד...   מה שקורה זה ככה... בלילה היה  
אירוע בבאר שבע וככה וככה... אני מוסיף  
אותך לצוות חירום מצומצם אז ככה וככה..." .  

על הקו ואז    זיו ו   אורי שניה אחר כך כבר היו  
 החלו הודעות, ישיבות הערכות מצב וכו'.  

 הרגשת באותו רגע בלחץ או בשליטה? 

האמת שלא הייתי בלחץ וגם לא הייתה לי  
פריבילגיה להיות.  ידעתי שיש מצב חירום ואני  
צריכה להיות זמינה. גם אל תשכחי שעבדתי  
בעבודה הקודמת שלי סביב השעון ובלחצים  
מטורפים וגם אז הייתי צריכה לקבל החלטות  

 ברגע.   

 

 מה חשוב לך? 

אני מאמינה בניהול בסגנון של דלת פתוחה,  
חשוב לי שאנשים ידעו שהדלת שלי תמיד  
פתוחה. חשוב לי לשמור על מקצועיות  
וענייניות. בנוסף לתהליכים, שהתחילו קודמיי  
לתפקיד, חשוב לי לשמר מסורות בקיבוץ   
)מסורות כמו מסיבות הבר מצווה ומסיבות סוף  
י"ב(, ערבים בהם יש הזדמנות לקהילה להכיר,  
לצד בנייה של מסורות חדשות. חשוב לי שכל  
המידע יהיה נגיש לחברים, לעודד את החברים,  
בכל שכבות הגיל, להיות שותפים ומעורבים  
 בעשייה בקיבוץ ולמה שקורה בקהילה שלנו.  
חשוב לי  מאוד להודות, לכל החברים והחברות,  

 על התמיכה הרחבה שקיבלתי. 

 

היה מאד נעים לדבר עם הילה ועושה רושם  
שהיא מלאת אנרגיות לקראת תפקידה החדש.  
איחלתי לה הצלחה גדולה, אבל לא לפני  
שקיבלתי הבטחה שהיא תכתוב לי עדכונים לכל  

 נדבך, ברגע שרק אבקש... 

 

 ראיינה: אורית צדיקביץ    

 

 

 בתמונה: הילה אפגן ובעלה יפתח והנכדות גפן ויהב                                                
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  – שפעת רביבים / רבי שלמה בן גבירול
 

זְבוּלָיו יד מִׁ ים יוֹרִׁ יבִׁ פְעַת רְבִׁ   שִׁ
י יבְוּלָיו  לְחַיּוֹת זֶרַע ולְָתֵת פְרִׁ

ם אֲגָלָיו יד עִׁ   מְטַר יוֹרֶה וּמַלְקוֹש יוֹרִׁ
י עֵץ ועְָלָיו   הֱיוֹת דָשֵן ושְָמֵן כָל פְרִׁ

יש וּשְלַח עפֶֹר טֶרֶם ינְוּסוּן צְלָלָיו   חִׁ
י נוֹטֵעַ אֲשָלָיו   זָכרֹ יִׁזכְרֹ לִׁ

ילָיו מּוֹן שְתִׁ   קוֹמֵם גַן נעָוּל וּפַרְדֵס רִׁ
גְדַל עזֹ חֲילָָיו רְיתַ חָנהָ דָוִׁד וּמִׁ   קִׁ

ילָיו  שוֹבֵב לְצַוַּאר הַשֵן מְלוּאֵי הוֹד כְלִׁ
יּוֹת ונְהְָרוּ כָל הַגוֹיִׁם אֵלָיו   בָנוּי לְתַלְפִׁ

 אֶלֶף הַמָּגֵן תָלוּי עָלָיו

 

 קהילה יקרה,

למרות השרב הרגעי, אנו כבר מרגישים את  
רוחות הסתיו הקרירות. החצבים פרחו להם  
מכבר ואנו נושאים סוף סוף עינינו למרומים,  

מחפשים עננים )ולא בלונים ועפיפונים(,  
מחשבים סיכויים ומתפללים לחורף גשום  

 ופורה.  
'שפעת רביבים', מאחל שלמה בן גבירול,  

'לחיות זרע ולתת פרי יבוליו'. ברכה יפה זו  
מתקשרת גם אלינו במועדים מרגשים אלו,  

שפעת חידושים ושינויים עוטפת אותנו ואנו  
 מייחלים לראותם ולהרגישם בקרוב: 

 מזכירה חדשה 

על היבחרה לתפקיד.    אפגן  הילה ברכות חמות ל 
משיחת ההיכרות עימה מצאתי שותפה לחזון  

הקהילתי המאוחד ולדרך בה הקיבוץ צועד.  
בשם אגודת המתיישבים אנו מאחלים לה  

 קליטה נעימה בתפקיד והנאה לכל אורך הדרך. 
, המזכיר היוצא, ויו"ר ועד האגודה,  אורי ול 

עבדנו רק תקופה קצרה יחדיו, בשני הכובעים,  
אך הצלחת לטעת בה עומק, מחשבה, רגישות,  
הבנה וחזון משותף. על כך תודתי הגדולה! עוד  

נרחיב ונפרט. איחולי הצלחה בכל שתבחר  
 לעסוק בו. 

 מנהל קהילה
 אריאל ארבל

 בחירות 

אינני יודע אם תקראו נדבך זה לפני או אחרי  
הבחירות, אך אנצל הזדמנות זו לאחל איחולי  
הצלחה לשני המתמודדים שלנו: נירה ואופיר,  

 אופיר ונירה. 
עברתם מסע משמעותי והטבעתם חותמכם  

בקיבוץ וברחבי המועצה, בלי קשר לתוצאה.  
זהו כבוד גדול לכפר עזה, על ההתמודדות  

הפנימית לראשות המועצה, ומעיד על ההון  
האנושי המצוי בקרבנו. אנו באגודה מחכים  

בקוצר רוח לעבודה משותפת ולמשב רוח  
 מרענן. 

 

 הון אנושי 

ואם בהון אנושי עסקינן, זהו המקום לציין  
, שעושה לילות כימים  שי חרמש לשבח את  

למען הקיבוץ וקהילתו, טווה קשרים ומחבר  
חיבורים ודואג כי כפר עזה תמצא תמיד צעד  
 אחד לפני כולם, אל מול מקבלי ההחלטות. 
שי, ביוזמתך הבלתי נגמרת, ברוח העשייה  

המופלאה שלך, יצרת חזון והפכת אותו  
למציאות: שיקום הבוסתן והפיכתו לגן )עדן(  
נמצא בשלבי תכנון מתקדמים והתרומות לא  

מפסיקות להגיע. לא הספקנו לעכל זאת והנה  
בשקט בשקט, הנחת על שולחננו מכתב המציין  

את תרומתה העצומה, של קהילה קק"ל  
אוסטרליה, לשיקום גינון מרכז הקיבוץ,  

תרומה אותה אתה מגדל ומטפח בסבלנות אין  
קץ לאורך שנים, ויחד איתך צוות מובחר של  

כותבים ומתכננים. עודנו מעכלים זאת ורק  
אתמול הפגשת ידיד קרוב שלך עם החינוך  

החברתי ופתחת פתח למקור תרומה נוסף,  
 חשוב מאין כמוהו. 

 תודה גדולה והערכה רבה מאיתנו! 
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או במילים אחרות   –הון אנושי ובינוי קהילתי  
 'מחשבים מסלול מחדש' 

גדולתה של ווייז היא שימוש בחוכמת המונים  
כדי לבחור נתיב ראוי ויעיל ולהימנע מפקקים  

 ומכשולים.  
אני שמח לבשר כי הנהלת הקיבוץ יזמה,  

והזמינה את ועד האגודה להצטרף, לבחינה  
מחדש של מרקם חיינו, רצונותינו, החלטותינו  

 וצרכינו, ולנסות יחד לענות על השאלה: 

'כיצד אנו רוצים לראות את קהילת כפר עזה  
 ומה אנחנו מוכנים לעשות לשם כך?' 

 
קהילת כפר עזה תוזמן, בסוף נובמבר, לחשוב  

יחד, לחלום ולהציע כיוונים לשיפור חיינו  
הקהילתיים ולבחור את המקום בו כל אחד  

  מעורב ומשמעותי יכול לבוא לידי ביטוי, להיות  
 .שייך ולהרגיש  

 פרטים נוספים ממש בקרוב.... 

 גינון 

ן   שֵׁׁ מְטַר יוֹרֶה ומַּלקְוֹשׁ יוֹרִיד עִם אֲגלָָיו, הֱיוֹת דָּ
ץ ועְָלָיו,  ן כלָּ פּרְִי עֵׁ מֵׁ מאחל שלמה בן גבירול,   וְשָׁ

ואנחנו מאחלים לצוות הנוי המחודש שירווה  
 נחת מהגשמים ויראה פרי בעמלו.  

כזכור, פרסמנו על שינוי אירגוני שבצענו בצוות  
ואני מאמין שנתחיל לראות שינויים   הנוי 

 והתחדשות, במרחב הציבורי, בקרוב מאוד. 

 תרבות 

מועצת התרבות ממשיכה לחפש רכז/ת לתחום  
 התרבות בכפר עזה. 

קשה לחשוב על תחומים רבים, המשפיעים על  
איכות חיינו, יותר מהתרבות, ולכן איוש  

התפקיד חשוב ודחוף. אנא, חישבו על  
 מועמדים, הגישו מועמדות )או נדבו חברים...(. 

 

 בריכה 

בשעה טובה סיימנו את עונת הרחצה בביטחה.  
הבריכה סודרה וההצללות קופלו עד לשנה  

 הבאה. 
, על ניהול עונת  בנצי אופק כאן המקום להודות ל 

רחצה מיטבית, עמידה בלחצים ומציאת  
פתרונות שהביאו אותנו ליהנות מהבריכה בכל  

 יום מימי הפעילות. 
בימים אלה אנו בוחנים את הצורך בחידוש  

הבריכה, הן מהבחינה התשתיתית והן  
מהבחינה המשפטית, לקראת שנת הפעילות  

3101. 

 

 בברכה, 

 אריאל ארבל 

 מנהל קהילה 

==========================================================

HOT תמיכה 

הובאו לידעתי בעיות וקושי לקבלת מענה 

סביר מהשירות של הוט. הנושא הובא בפני 
 הוט, גם באמצעות משקי דן.

להזכירכם מספר הטלפון לקבלת שירותי הוט 
ולא מספרים אחרים  1-088-181-111הוא 

 שמתפרסמים.

פנייה דרך מספר 
אחר, מקשה על 

התמיכה של הוט 
לתת לנו )יישובי 

עוטף עזה( 
 מענה.

  גלישה מהנה !

  אריה חמיידס
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 משק וכלכלה
 רז דיאור

 

 משק וכלכלה/ רז דיאור
 

 רכישת פוליפיל:   -כפרית  

חתמה כפרית על הסכמים    2.01.3102ביום  
לרכישת נכסי חברת פוליפיל, על ידי חברה בת  
אמריקאית חדשה, שהוקמה על ידי כפרית,  

הרכישה  ושמוחזקת במלואה על ידי כפרית.  
היא חלק מתוכנית אסטרטגית, שהוכנה לפני  
שנים מספר, והחברה שמה לעצמה מטרה  

 מרכזית לתקוע יתד מהותית בארצות הברית. 

רכישת נכסי פוליפיל כוללת את רכישת המלאי  
ם   י מ סכ ה  , יל פ י ל ו פ של  וע  קב ש ה ו כ והר
משמעותיים והתקשרויות עם שותפים עסקיים,  
מיפעלה, רשיונותיה, לקוחותיה וספקיה  
וזכויות הקניין הרוחני שלה, וכן את רכישת  
המקרקעין, בו ממוקם המפעל של פוליפיל,  

מיליון דולר,    20.2  -בתמורה לסכום כולל של כ 
מיליון דולר    2.3כאשר תמורת הנדל"ן מהווה  

 מתוך תמורת ההסכם. 

מימון הרכישה ייעשה באמצעות נטילת  
  -הלוואות מבנק בארצות הברית, בהיקף של כ  

שנים, בריבית    2מההשקעה, לתקופה של    %15
קבועה ומשתנה בהתניות פיננסיות מקובלות.  
היתרה תמומן ממסגרות שוטפות בבנקים  

 בישראל וממקורותיה העצמיים. 

השלמת העסקה הינה צעד מהותי בהרחבת  
עסקי כפרית, בתחום התרכיזים בעולם בכלל,  

ובארצות הברית בפרט. כפרית מעריכה כי נכסי  
פוליפיל והמוניטין שלה בשוק יאפשרו לה  
להשיג צמיחה משמעותית בתחום העיסוק  
שלה. להערכת כפרית קיימת סינרגיה בין כפרית  
לנכסי פוליפיל, שיסייעו לצמיחה ריווחית בשוק  
בארצות הברית ובמקומות אחרים, על בסיס  
שילוב הידע והיכולות, הקיימים הן אצל  

 פוליפיל והן בחברה. 

 ברכותינו! 

 יישר כוח לעוסקים במלאכה. 

 

 :/-6//8כפרית תוצאות  

קבוצת כפרית סיימה את המחצית הראשונה  
מיליון     001-בהיקף מכירות של כ    3102של שנת  

מיליון ש"ח    31  –ש"ח וברווח תפעולי של כ  
מיליון ש"ח בתקופה המקבילה    02-)לעומת כ  
 אשתקד(.  

הסיבות העיקריות, שגרמו לשיפור ברווח  
התפעולי, היו שיפור מרווחי הסחר בכל  
חברות הקבוצה, כמו גם פיחות שער החליפין  

 של השקל מול הדולר ומול האירו. 

  021  –מכירות כפרית ישראל הסתכמו בכ   
מיליון ש"ח    0%2-מיליון ש"ח )לעומת כ  

הרווח התפעולי     בתקופה המקבילה אשתקד(, 
מיליון     2מיליון ש"ח )לעומת כ    2  –הסתכם בכ  

 ש"ח בתקופה המקבילה אשתקד(. 

סך החוב הכספי נטו  לתאגידים בנקאיים של  
  2%  –הקבוצה, לסוף התקופה, הסתכם בכ  

מיליון ש"ח חוב    21  –מיליון ש"ח מתוכם כ  
 כספי של החברה בישראל. 

כאן המקום להודות להנהלה ולעובדי החברה,  
אשר ממשיכים להוביל את כפרית בתבונה  
ובהצלחה, תוך מימוש ויישום מושכל של  

 התוכנית האסטרטגית של החברה. 

 

 

 

ן   ביצוע העיסקה    –סינקופה לייטוויז'
 בקרואטיה: 

נחתמו ההסכמים בין חברת    02.01.02ביום  
סינקופה לייטויז'ן לבין חברת איוואס גרופ,  

ן בחברת  ‘ בדבר ההשקעה של סינקופה לייטויז 
 איוואס גרופ. 
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  2%5בשלב ראשון, מול השקעתנו, קיבלנו  
בעלות בחברת איוואס גרופ, וככל שנעמוד  

ביעדי מכירה, שהוגדרו בהסכם, נהיה זכאים  
 באיוואס גרופ.   %15להגדלת אחזקותינו עד ל  

למעשה, מהלך זה הינו צעד ראשון בהגשמת  
אחד מיעדי התוכנית האסטרטגית של  

 סינקופה, בדבר כניסה לפעילות בחו"ל. 

 כאן המקום להודות: 

)שותפינו  דקר אזולאי  ו עמוס בוקובזה  ל 
על הייזום וקידום    -בסינקופה לייטויז'ן(  

 העיסקה.  

לחברי דירקטוריון סינקופה וההנהלה  
 על הליווי, התמיכה וההכוונה.   -העסקית  

על הליווי    –יועצנו המשפטי  -טל שפרנט לעו"ד  
 המקצועי. 

על הליווי    -דני שויער  , רו"ח  אוהד עובד לרו"ח  
 עסקי.  –החשבונאי  

, ששימש בקר חיצוני לתהליך  יפתח אלון לרו"ח  
 ההשקעה. 

אנו תקוה ותפילה שנדע ליישם את המצופה  
 מאיתנו בהשקעה זו! 

 בהצלחה לכולנו. 

 

כפר עזה פיתוח עסקים    –מפגש עושים חושבים  
 והשקעות בתחום המים: 

לפני כשנתיים סיימנו תהליך אסטרטגי, בנושא  
 פיתוח העסקים בכפר עזה. 

בין התחומים, אותם בחרנו לבחון ולממש בהם  
 את השקעותינו, עלה תחום המים. 

אופיר ליבשטיין, רפי  הצוות לפיתוח עיסקי ) 
עדס, שמואל שנער, נעם שטהל ואנוכי,  

נפגש עם לא מעט    אוהד עובד( בהנחייתו של  
חברות ויזמים בתחום, ולאחרונה אף גיבשנו  
המלצה )שאושרה בהנהלה העיסקית(  
להתקדם לבדיקת נאותות ביחס לאחת  

 מהחברות. 

, שהיה  אריאל שגיא לאחרונה "גייסנו" את  
שנה( של חברת אר"י )מכפר    32מנכ"ל )במשך  

חרוב(, לסייע לנו בבדיקה טכנולוגית שיווקית  
של אותה חברה, כעסק העומד בפני עצמו,  

ובעיקר כעסק שיהווה שער כניסה להמשך  
 השקעות שלנו בתחום המים. 

, חשב  אריאל שגיא הצוות לפיתוח עסקי, עם  
שנכון לקיים מפגש רחב עם השותפים לתהליך  
שעשינו בעבר, בכדי להציג את הנושא בצורה  
מסודרת יותר, ובכדי להקנות לכולנו יותר ידע  

 טרם כניסתנו לתחום. 

במסגרת המפגש, שכלל את חברי ההנהלה  
העיסקית, חברי הצוות לפיתוח עיסקי  

יוסי  איש בסה"כ(, הציג    31וחברים נוספים )כ  
, מנהל תחום הפיתוח והחדשנות  יעקבי 

)ממקורות(, תמונה רחבה על שוק המים,  
יזם ומשקיע ובעל חברות בתחום    ואיתן לוי, 

המים, תיאר והציג מספר הזדמנויות בשוק  
זה. ההרצאות של הנ"ל והדיון שהתקיים  
לאחר מכן, חיזקו אצלנו את ההחלטה  
להתקדם עם אפשרות ההשקעה שעומדת  
לפנינו, למרות סימני השאלה ואי הביטחון  
העומדים תמיד בעת השקעה חדשה ובוודאי  

 בתחום חדש. 

כאן המקום להודות לכל המשתתפים במפגש  
יוסי יעקבי  , ל אריאל שגיא זה, ובמיוחד ל 

, שטרחו והציגו משנה סדורה  איתן לוי ול 
 וברורה למתחולל בעולם המים. 

 

 

@@@@@@@@@@@@@ 

לאחר שמחת תורה נוהגים להתחיל לקרוא  
 את פרשות השבוע מספר בראשית. 

פרשת בראשית מתחילה בפסוק "בראשית  
 ברא אלוהים את השמים והארץ". 

בסוף ימי הבריאה מגיעה השבת, עליה אומר  
 לעשות". הכתוב "...אשר ברא אלהים  

כל אחד יחזיק בעמדותיו על איך הייתה  
 הבריאה. 

 מוסכם שהעשייה היא על אחריותנו. 

  -העשייה מוטלת על האנושות )עלינו(   
לעובדה ולשומרה, ליזום ולטפח, לייצר  

 ולחדש. 

 

 רז דיאור 

 מנהל עיסקי 
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 בתחילת אוקטובר:    The Marker -כתבה שפורסמה ב
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I have a dream, a fantasy  

To help me through reality…..  

I believe in angels  

Something good in everything I see  

I believe in angels  

When I know the time is right for me  

I'll cross the stream I have a dream 

 )ABBA(  

 

היה לי חלום: 'מפגש נקלטים חווייתי ומלמד,  
 ובהמשכו מפגש קהילתי מחבק' ... 

 והחלום התגשם לו בענק !!! 

קיימנו אירוע חוויתי    03.01.02ביום שישי  
משפחתי לחברים החדשים. המפגש החל  

משפחות, הורים    02מסע מטרה" , בו  ” במשחק  
וילדיהם, חיפשו בעזרת כתבי חידה ומשחקי  

.  "תחנות" הנוגעות לקליטה בכפר עזה   5הפעלה,  
המשתתפים נחשפו ל: סלע הראשונים וסיפור  

נוער עולה לפני    -חדר האוכל הראשון; נעל"ה  
הוריו מברית המועצות ומדרום אמריקה;  
מצפור ג'ימי וסיפור חברת הילדים; הקרוואנים  

סיפורם    -ובית ראשון במולדת; ושכונת הסבתות  
 של שלושה דורות, שלושה סטטוסים. 

משם התפצלנו: המבוגרים לקחו חלק ב"מעגל  
כפר עזה שלי", במועדון. שעה מרתקת,    -שיח  

בה תשעה אנשים מהיישוב, סיפרו על כפר עזה  
מהזווית האישית שלהם, ובמקביל התקיימה  

 הפעלה, לילדי הנקלטים, במכלול.  

נקודת השיא הקהילתית הייתה ההגעה לחדר  
לארוחת    חברים וטף   243האוכל, בו התכנסו יחד  

ערב חגיגית. ארוחה טעימה ומסודרת להפליא,  
ו   נ ה נ ו  " ר ו ת ב ו  ד מ ע א  ל "  , ו כ י י ח ם  ל ו כ

לקבלת    -מהחברותא. משם המשיכו לפיאצה  
 . גבי ברלין שבת וערב שירה מרנין עם  

מה צריך יותר מזה? שילוב מדהים, של חמישה  
אירועים מאורגנים ומתוקתקים לעילא ולעילא,  

 I believeוכל זה בזכות אנשים רבים ונפלאים ) 
in angels   ברצוני להוקיר ולהודות לכל אחד .)

 ואחת: 

  -קלטים( הנהדר  נ ברים  ח יווי  ל )   לצוות ל.ח.ן 
שרקם, עמל ומימש, יחד עמי, את מפגש  

עדית אטינגר, חנה הלפרין, אלעד  הנקלטים:  
 בן דוד, עינת יצקן, יעל פלוס וסיגל כספי. 

  -  אורי אפשטיין ואורית בראון ,  לזיו מצליח 
שתמכו, ועזרו להביא את האירוע לידי  

 מימוש. 

המקסימה, שפתחה בפני את    לאפרת יושע 
המכלול ושיתפה בסיפור הקליטה לאורך  
השנים, ואף סייעה בצילומים ותיעוד במהלך  

 הערב. 

הכישרוני, שהטיב לחרוז    לעודד אטינגר 
 ולאתגר את כתבי החידה "במסע המטרה". 

לטל אילון, ארנון טובי, אפרת שרעבי ובנצי  
שתכננו וסייעו להוציא את ארוחת    -  אופק 

 הערב לפועל, בנועם ובסדר מופתי. 

תודה על    -המקסים    למשה ולכל צוות המטבח 
הכמות הנדיבה, המגוון, על הטעמים  

ם   י נ נ ע ר מ ר  ה ק י ע ב ל ו ב   ע ל ה ת  מ ו ש ת
הייתה ארוחה יוצאת    -וההירתמות למשימה  

  .מגדר הרגיל 

תודה רבה למנחים, בתחנות השונות של  
שי חרמש, מיקי לבנון, שונטל    -"מסע מטרה"  

קנר, אורלי רגב, ליליה דוברובנסקי וריקי בן  
 היה מעניין מאד ומלמד.   -ברוך  

  -כפר עזה שלי"    -למשתתפים ב"מעגל השיח  
זיוה כהן, חגי ברזון, יורם בראון, ציפי מור,  
ריקי בן ברוך, מיכל אדמוני, מירה שטהל,  

תודה    -  דואני, נדב גולדשטיין -ירדן קוטלר 
 רבה, היה פשוט מרתק. 

 על פינת השבוע היפה.   -  לנרקיס שגב 

להורי הנקלטים הנפלאים, שאירגנו את  
דקלה שימריז, גילי סייג, גיורא  קבלת השבת:  

 צוות קליטה
 יפעת יצקן
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)וגיורא, תודה גם על שעת הסיפור    אלמוג 
 לילדי הנקלטים(. 

בנצי אופק,    -המופלא    ”pool-team“ולצוות  
, שבזכותכם הצליח ערב  נירה שפק ואמנון טל 

 השירה לעורר אווירה סוחפת ומלהיבה. 

  לורדה גולדשטיין, זהר שפק,  ואורית צדיקביץ 
ל    - של של  ד  ו יע והת ם  ו יל על הצ דה  ו ת

 האירועים. 

תודה רבה על שעבדתם,    -  לחבר'ה מהנעורים 
במשך שלושה ימים: לשנע ציוד, לסייע עם  
ילדי הנקלטים, לסדר את הפיאצה, לארגן את  
חדר האוכל  ולהגיש לנו את המנות במהירות  

 וביעילות.  

  -, ותיקים וחדשים  ולכל קהילת כפר עזה 
 שהגעתם, שיתפתם פעולה,   תודה 

 !!!נהניתם ופרגנתם  

 

 באהבה גדולה 

 יפעת יצקן 

 ראש צוות ל.ח.ן  

 ציפי מור, זיוה כהן ויורם בראון מספרים 

 ‘מה זה כפר עזה בשבילי’

 משפחת

 אבו -בן 

 עם 

חנה הלפרין 

 במסע מטרה

שרים ונהנים 

 עם גבי ברלין

 

 

 צילומים: 

 אפרת יושע

58.51.52 
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  2תחנה 

 הבית הוקם במקור בכדי ללמד עברית.

 .בהמשך דיברו בו גם ספרדית ורוסית
 קבוצות נערים הגיעו ללמוד,

 .להכיר את הארץ ולהגשים, ובהמשך להביא איתם גם את ההורים
 היום הבית הוא "מקום שמח" של נעימות, יופי וליטוף,

 .ומדברים בו בשפה של חיזוק וטיפוח הגוף

 בהצלחה צוות ל.ח.ן

  1תחנה 
 "לב הקיבוץ" של פעם, התכנסו בו מספר פעמים ביום,

 עשו בו כמעט הכל ביחד, אפילו לחלום.

 מקום צנוע, בנוי עץ, שאפשר בו לחגוג.
 במקומו היום יש אבן וסמל וגונג.

 אותם אף אחד לא קלט, הם הגיעו בעיקר עם חזון ותיאוריה,
 אבל הם היו חזקים וזה הספיק, כי השאר זה היסטוריה.

 בהצלחה צוות ל.ח.ן

 על ידי עודד אטינגר.  “ מסע מטרה בסימן קליטה “מצורפים כתבי החידה שנכתבו למשחק  
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   3תחנה 

 נער צעיר בוחר ללכת לגור עם הרוח הדרומית,

 אדם עובד את אדמת גינתו ברוח של ערבית.  
 נלהב מתמכר לרוח שנושאת אותו אל על,

 רוח רעה לוקחת אותו ל'שאול' מבלי שתשאל.
3 

 המקום הוא סמל של קודש למלחמה ושלום
 ורוחו המדהימה שורה שם תמיד, עם חורף ועם חום.

 הנער גדל והיה חלק מקבוצה באותן השנים,  
 צעירים שהגיעו לקיבוץ ללא הורים.

 בהצלחה צוות ל.ח.ן
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  4תחנה 

 ארץ ישראל, מדינת כל היהודים, לכאן הם באים.

 לאורך ההיסטוריה היו כאלה מכל מיני ארצות      
 ובכל מיני אופנים.

 -בקיבוץ תמיד התגייסו לעזור להטמיע 
 אז מינו צוות ואם בית, לקראת אלה שאמורים להגיע.

 

 אמנם עברית קשה שפה, וחם כאן, אבל יש בית בערך,
 לא מלבנים, אבל יש חופש לחשוב ויש תמורה וערך.

 הבית נשאר גם לבאים בתור, וחוץ מאחת, רובם בחרו לעבור.
 בהצלחה צוות ל.ח.ן

  5תחנה 

 דורות של אנשים. 3בשכונה הזו גרו 

 כולם היו בשלב המגורים, בסטטוס של "לא חברים".
 קיבלה השכונה את שמה. -על שם הדור הוותיק 

 ייסד עוד שכונה. -הדור השני 
 יעשיר את הדמוגרפיה בקהילה.   -הדור השלישי 

 כולם עוברים והשכונה נשארת.
 מעניין מה יהיה הדור הבא שתגדל לתפארת.

 בהצלחה צוות ל.ח.ן
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========================================================== 

 !איזה כייף שיש לנו קהילה כזאת 
שלנו והפכה  איתמר  המתוקה, הצטרפה ל   עומר , נולדה  10.12.3102בלילה שבין שלישי לרביעי,  
 אותנו למשפחה של ממש...  

בית יולדות(, חיכה לנו שולחן מלא בכל    -מייד עם חזרתנו מבית החולים )או כמו שאיתמר אומר 
טוב: פירות, שוקולדים, זר פרחים, שניצלים ופתיתים על השיש ושתי עוגות במקרר. מאותו יום  
לא הפסיקו לזרום לביתנו מטעמים, במשך חודש וחצי. מלוחים, מתוקים, מתנות, פרחים,  

חיבוקים ואהבה גדולה, שפשוט מציפה את הלב. חלקם היו במסגרת  
המופלאה,  עופר הלפרין  פרוייקט הבישלולה המבורך, בהנהגתה של  

 וחלקם )לא מעט יש לציין( הגיעו באופן עצמאי ואישי. 

התרגשנו מאוד מכל מחווה, מכל חיוך ואיחול, ובעיקר מההרגשה העוטפת  
ומהחיבוק הגדול, שלא היינו מקבלים במקום אחר ושאינם מובנים  

לכל אחד ואחת. נהנינו, שבענו,    תודה ענקית, מאליהם. אז רצינו לומר  

 שמחנו, התרגשנו. 

 איזה כייף שיש לנו קהילה כזאת! 

 עומר, איתמר, אבי ושחר.   -משפחת הנדי  
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 דור צעיר
 פולי עמיקם

 51/51/52 -טל התגייסה ב

 52/51/52 -אילי התגייס ב
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 שבט שקד -צופים
 שלי רוזנטל

 

  שנה חדשה ופתיחת שנת פעילות
 

אז הסתיימו להם החגים והגיע הזמן להתחיל  
  .את שנת הפעילות 

קיבלנו באהבה את קבוצת שסק המתוקים  
ופתחנו את השנה בפעולות עם  ‘(  )כיתה ד 

 משימות ברחבי בקיבוץ. 

בטקס פתיחת השנה נחשפו שמות המדריכים  
 החדשים.. והם: 

ובר אפגן  קבוצת שסק: ים גולדשטיין    
 קבוצת במבוק: גלי אדמוני ורוני שמריז 

 קבוצת תלתן: גאיה חמיאס 
 קבוצת משמש: יהלי יצקן ויואב ביבס 

 קבוצת שזיף: גיל שלמה 
 קבוצת חרצית: שלי רוזנטל 

 

כמובן שאי אפשר לפתוח את השנה בלי טיול  
מגניב, אז נסענו לטייל ביער יתיר ועשינו  
חלקים משביל ישראל. ערכנו קבלת שבת,  
קיימנו טקס חלוקת עניבות מרגש וסודי והיו  

  .מלא פעילויות מגניבות ומהנות 

שניצח בקלילות על  זיו מצליח  תודה ענקית ל 
המטבח והכין לנו ארוחת שישי טעימה  

רונית קציר,    -ולשלושת האמהות התותחיות  
שיצאו איתנו למסלול,    מזי אילון ויפעת דרומי 

  דאגו לנו ועשו לנו כיף. 

 

  ...ועכשיו מתכוננים לחודש הבא 

  נתראה בימי שלישי 

 שלי רוזנטל 

 ג  )שכבה בוגרת( "והשכב 

  שבט שקד 



 82.81.82ט / “ט  חשון, תשע“י 20 נדבך כפר עזה

 

 שנה טובה, 

את השנה פתחנו בהרמת כוסית חגיגית,  
משותפת לכל הורי וילדי הגיל הרך. התכנסנו  
יחד בארץ יצורי הפלא, שרנו שירי ראש השנה,  

עידית  אמא של  סבתא אראלה ) לצלילי נגינה של  
דרור    –, נהנינו מהצגת הורים מוכשרים  שגיא( 

קוטלר עטר, אמרי הורביץ, עופר הלפרין ועינב  
אלעד בן דוד  ,  מדברי פתיחת שנה מפי  פכטר 

 ומעוגות תפוח בדבש ויין תירוש מתוק.  

 סקירה מערכתית: 

 .0-2ילדים וילדות, בגילאי    32בגן רעים השנה  
רעיה ביטון,  , יחד עם  אתי קורן את הגן מנהלת  

 .דליה סביון ויונית ווקנין 

. את הגן  2-0ילדים וילדות, בגילאי    02בגן גפן  
דבי משה  , יחד עם  עירית בלומשטיין מנהלת  

 .עומר ביבס ו 

פעוטים ופעוטות, את הגנון    02בגנון פילון  
, דליה אלון יחד עם    , ניקול פחימה מובילה  

 . קייסי קמני ו מאיה מימון  

 הגיל הרך
 דפנה רוסו

ענבל  פעוטות, את הגן מובילה    02בפעוטון שמש  
אורטל פסואה, עינב  ,  מנדי דמארי , יחד עם  לוי 

 שרית מנטין. ו סטרוק  

בית התינוקות נפתח השנה באוקטובר, כיוון  
שחודש ספטמבר היה משופע בחגים והיה צפוי  
להקשות על קליטת התינוקות הרכים. את  

אילנית סגרון  , יחד עם  יאני עדס הבית מובילה  
תינוקות ואנו    2. פתחנו את השנה עם  שני משה ו 

 .0%-צפויות לסיימה עם כ 

,  חנה הלפרין ו בלה אפרת, אסתי קומרוב  
ממשיכות גם השנה לסייע לנו בפתיחות  
ובסגירות של ימי העבודה. אנו שמחות להיעזר  

)בת זוג של רותם  אריאל לוי  ,  שגית ציפרוט גם ב 
דרור  לוי( ולאחרונה קלטנו אל שורותינו גם את  

 .קוטלר עטר 

  215ילדים וילדות, מתוכם    20סה"כ במערכת  
 תושבי המקום. 

עומדות מימין: דליה סביון, אתי קורן, שרית מנטין, אורטל פסואה, יונית ווקנין, ניקול פחימה, קייסי קמני,  
 עירית בלומשטיין, אילנית סגרון, יאני עדס, מנדי דמארי, דליה אלון. 

 יושבות מימין: רעיה ביטון, ענבל לוי, מאיה מימון, עינב סטרוק, סתיו אשכנזי ודבי משה. 

 

* קיבלנו ממדריכת ההורים עינת נתן, את ספרה "חיימשלי" כתרומה. הספר ניתן כמתנת סוף שנה  
 לכל המחנכות במערכת. מומלץ בחום לקריאה. 

http://www.google.co.il/url?sa=i&rct=j&q=&esrc=s&source=images&cd=&cad=rja&uact=8&ved=2ahUKEwjyuKb61YHaAhWMvBQKHYvLA_oQjRx6BAgAEAU&url=http%3A%2F%2Fshiluvdn.co.il%2F&psig=AOvVaw1Wg-EVLTGdye5Uhu4NxraB&ust=1521867917331725
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המערכת פועלת כסדרה, כשברקע האירועים  
הביטחוניים, שמשפיעים על כולנו. רק  

בשבוע האחרון חווינו שוב את אזעקת הצבע  
האדום. על הצוותים מוטלת אחריות כבדה  
ות   יר מה וב מרץ  ות ב יב ג מ ות  נכ ח מ וה
המירבית, על מנת להכניס כל ילד וילדה אל  
תוך המרחב המוגן. זו משימה מאוד לא  
פשוטה לביצוע, כשיש לנו זמן מוגבל מאוד  
להשלימה. אני מורידה את הכובע בפני  
המחנכות, שעושות הכל כדי לשים בצד את  
שי שלהן, על מנת   פשי האי המתח הנ
להתפנות למשימות פינוי הילדים ולבצע את  
העברתם/ן למרחב בטוח במהירות האפשרית  

)במקרה האחרון כל הילדים, למעט בית  
 תינוקות, היו בחצרות הגנים(.  

כמובן שאת השפעת המצב הבטחוני אנו  
מרגישות בקרב הילדים. הצבע האדום הוא  
משחק פופולרי מאוד, יחד עם סמי הכבאי  

 שאחראי על כיבוי השריפות המרובות. 

עבור הורי הילדים במערכת, קיימנו מפגש  
הורים בנושא "אני, הילד שלי והמצב  

פסיכולוגית    -אילנה אליאסי  הביטחוני".  
ו  העוס"ית    -נעמי רסיס טל  המערכת, 

היישובית, הגיעו לתת מענה מקצועי  
לשאלות המטרידות את כולנו. כמובן שניתן  
לפנות אל נשות המקצוע באופן פרטני במהלך  

,  1%0-2000221כל השנה: נעמי רסיס טל:  
 .1%0-2%%0110אילנה אליאסי:  

מועצת חינוך  בחודש האחרון התכנסה  
נבחרה לכהן כיור"ית  רות יופה  .  חדשה 

המועצה, החברות הנוספות במועצה:  
יסודי, ענבר  -אושרית בן דוד, עמית עדס 

 .מנדי דמארי ו באום, אתי קורן  

אתגר שלנו, לשנה הקרובה: ההון האנושי.  ה 
כדי שנוכל להמשיך לתת מענה מדויק ורגיש,  
לכל ילד וילדה במערכת, עלינו לשמור ולטפח  
את ההון האנושי היקר שלנו, עמודי התווך  
של המערכת, למצוא את הדרך להכשיר  
ולמקצע את כל המחנכות במערכת, על מנת  

 שיוכלו להמשיך להעניק לילדינו.  

 הרמת כוסית לראש השנה בארץ יצורי הפלא

 רחפת בלונים בגן רעים

 מגלים את פעמוני הגשם במהלך טיול בגן גפן

 מפגש עם חילזון בפעוטון שמש
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בשנה שחלפה זכינו לקבל תרומה נדיבה )תודה  
המתווכת(, בזכותה חידשנו  חן קוטלר  ל 

מזגנים בפילון, שמש ורעים. בנוסף, הצלחנו  
לחדש את הכיסאות והשולחנות בגן רעים,  
לאחר שלא חודשו לאורך זמן רב )מאוד(. יחד  
עם זאת, גם הציוד בשאר הבתים זקוק  
לחידוש. רוב הכסאות והשולחנות בגנים  
ישנים ונמצאים במצב של אחזקת שבר, כיוון  

 שנה.   0%שלא הוחלפו מעל ל  

מצורפות תמונות מהעשייה המבורכת  
במערכת שלנו: הרמת כוסית, יציאה לטיולים  
ה   י ג ו ול ק א ול ע  טב ור ל ב י ח ל  ש ע ג ם ד ע
המקומית, למידה יצירתית, יום השתלמות  

 מערכתי ועוד. 

 

 דפנה רוסו 

 רכזת הגיל הרך 

 

 טיול עלי שלכת בגנון פילון

  לוח עונת הסתיו בבית תינוקות

=========================================================== 

 למעיין וליאור צומן
 ולסבים מאירה וראובן

 מזל טוב 
 להולדת הבן/ נכד

 בר
 81/61/62שנולד ב 

 המון נחת ושמחה 
 לכל המשפחה

 מבית כפר עזה      

 לעדי ואלי שגיא
 מזל טוב 

 להולדת הנכד

 עדן
 בן לשחר ועומר

 68/61/62שנולד ב 
 המון נחת ושמחה 

 לכל המשפחה
 מבית כפר עזה      
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 חדשים בכפר
 מאור מרביה

 נעים להכיר –חדשים בכפר 

 משפחת סובול 
בהמשך לסדרת הכתבות, שאנו מקיימים בנדבך,  
החודש ביקרנו בבית משפחת סובול, בקיבוץ כפר  

עזה. בין המשפחות, שיבנו את ביתן בשכונת  

(  23)בת    נטע ( ו 22)בן    גיא ההרחבה החדשה, יהיו גם  
)בת    אלה , גן רעים( ו %)בת  אורי  עם בנותיהם  

שנתיים וחצי, פעוטון פילון(. בשעת ערב מאוחרת  

אני מגיע לבית משפחת סובול, רק כדי לגלות כי גיא  
  f5עדיין עובד במחשב הנייד. גיא עובד בחברת  

האמריקאית, העוסקת באבטחת נתונים והעברת  

מידע, ניהול שרתים ומיחשוב מבוסס ענן. למרות  

מעמדו החדש של גיא כ"קיבוצניק", הוא למעשה  
נצר למשפחה דתית מפתח תקווה. נטע, מורה  

למחול ותנועה, בבית הספר היסודי "שער הנגב",  

היא בת משק בכפר עזה. סיפור ההיכרות של גיא  
ונטע מתחיל בשירות הצבאי של גיא, כלוחם  

בפלחה"ן גבעתי, ושל נטע כמדריכת ספורט בסיירת  

מטכ"ל. "שירתתי כאן באזור ואפילו פעם סגרתי  

 שבת בחדר של נטע בדור צעיר" מספר גיא בחיוך. 

 איך הכרתם בעצם? 

נטע: "יש לנו חברה, שקוראים לה אולגה, שהייתה  
איתי בקורס מד"סניקיות. היה לה חבר שהיה עם  

גיא בצוות. כל הקורס היא אמרה שיש לה מישהו  

להכיר לי. אחרי שסיימנו את הקורס וכל אחת  
הלכה לדרכה, נפגשנו בהופעה של בית הבובות  

ב'ברבי' בתל אביב. היא באה עם הצוות של גיא.  

רקדנו והסתכלתי על הבנים שבאו מהצוות ושאלתי  
אותה מי זה והצבעתי על גיא. היא אמרה לי שזה  

הבחור שהיא רצתה להכיר לי, ובאמת דיברנו אחרי  

 זה". 

גיא )צוחק(: "לא צריך להיכנס לרזולוציות  
 האלה!". 

 נטע: "לא, רק שידעו שאני זאת שיזמתי!" 

 איך הצעת לנטע נישואים? 

גיא: "עשינו יום כיף בנמל תל אביב, כרעתי ברך  
 והצעתי". 

נטע: "זה היה אחרי שהייתי חודש בארצות הברית  

והוא התגעגע נורא. הוא אסף אותי משדה  
 התעופה ונסענו לנמל". 

לאחר השירות הצבאי טסו נטע וגיא לאמריקה,  

ו   ר ר ו ג ת ה ם  ה  . ר וב מד ה ם  ו ל ח ת ה ש א לחפ
באורלנדו, ועבדו באוטו גלידה, כהמשך למסורת  

(.   פיני ו   רוני -משפחתית ) אחותה של נטע ובעלה 

קוסטה ריקה,    –לאחר מכן נסעו לטייל ביבשת  
גוואטמלה, צ'ילה, מקסיקו, ברזיל וארגנטינה.  

חודשים הם חזרו לישראל. נטע וגיא למדו    2לאחר  

גיא, מדעי המחשב ונטע, הוראת    –בירושלים  

נולדה והם החליטו שהחינוך הטוב  אורי  המחול.  
 ביותר יהיה בכפר עזה ומאז הם כאן. 

 

מה הוביל אתכם להיכנס לתהליך הקליטה  

 לחברות? 

גיא: "גרנו כאן שנתיים ואנחנו אוהבים את  
האנשים והקהילה, זה היה נראה לנו טבעי לבנות  

כאן בית. זה דרש גם קבלה לחברות, אז נכנסו  
 לתהליך". 

 שנה?   33איפה אתם רואים את עצמכם בעוד  

נטע: "מטיילים ביבשות שעדיין לא הספקנו לבקר  
בהן. אני רוצה להמשיך במשרד החינוך ולהתקדם,  

תמיד רציתי להיות מטפלת בתנועה, אז אולי  
 אעשה את זה". 

גיא: "אני, באופן אישי, מקווה שאעבוד כאן  
באזור במקום בתל אביב, אולי בתחום שאני עובד  

בו כעת. יש את החממה הטכנולוגית, וקריית  

 הסייבר בבאר שבע". 

 ראיין: מאור מרביה 
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 כוס קפה עם000
 בעריכת אורית צדיקביץ

 כוס קפה עם...  אילנה צוק 
 

הפעם הלכתי לשתות קפה עם אילנה צוק.   
משפחת צוק רכשה את ביתה של משפחת שלמה,  
לפני שנתיים.  מאז שראיינתי את אילנה לנדבך,  
כשהגיעה עם משפחתה לקיבוץ, אני בקשר טוב  

איתה, כי מאד התרשמתי ממנה ומפעילותה.   
לאחרונה שמעתי על פעילות התנדבותית  
מעניינת, שהיא עושה, והלכתי אליה הביתה  

 לשמוע על כך. 

 

  באיזו עמותה את מתנדבת? 

עמותה    אני מתנדבת בעמותת "בדרך להחלמה". 
זו מנסה לגשר על התהום הפעורה בין הישראלים  
והפלסטינים, עם חזון של תקווה, אחווה אנושית  
וחמלה. העמותה פועלת ללא כוונות רווח, מתוך  
התנדבות מלאה של חבריה, המאמינים שהדרך  
לשלום ולאמון בינינו, עוברת דרך מפגש אישי בין  
בני אדם, אנשים השמים את אנושיותם לפני כל  
אמונה דתית או פוליטית. מי שהקים את  
העמותה הוא יובל רוט, שהוא עצמו אח שכול  

ירה מחבל באחיו(, והוא מאמין    0112)בשנת  
 בשיח ובעשייה. 

 

 מהי פעילות העמותה? 

פעילות העמותה מתמקדת בהפעלת מערך  
בעיקר    –מתנדבים, להסעה של חולים פלסטינים  

מהמחסומים השונים, אל בתי החולים    –ילדים  
בישראל. מטרות נוספות כוללות רכישת ציוד  
רפואי למשפחות הנזקקות וארגון ימי כיף  

אני מתמקדת בנושא   למשפחות הילדים החולים. 
ההסעות. מספר המטופלים רק הולך ועולה כל  
שנה והם מחפשים עוד ועוד מתנדבים. אנו  
בעמותה מאמינים, שכל ילד שאנו מסייעים לו,  
כל משפחה שאנו יוצרים איתה קשר אנושי וחם,  

 הם זרעים לתקווה ולפיוס. 

 

 איך זה עובד? 

ברגע שנרשמתי לעמותה, עברתי ראיון כדי  
לבדוק את המוטיבציה ואת הזמינות שלי.  
כשהתקבלתי, הוסיפו אותי לקבוצת וואטסאפ  
שקטה, שבה ניתן להתעדכן מידיי יום, על  
פעילות העמותה. כל מוצ"ש אני נכנסת לטבלת  
אקסל , בה מרוכזות כל ההסעות הנדרשות,  
ואני מישתבצת במועדים שנוחים לי ומציינת  
כמה מקום יש לי באוטו. רוב המטופלים הם  

לפעמים    .ילדים ותינוקות והם תמיד עם מלווה 
אני יכולה לקחת אפילו שני מטופלים.  כך  
יוצא לי בערך פעם בשבוע לעשות הסעה כזו,  
בדרך כלל ממחסום ארז לאיכילוב או הדסה.   
יש גם כל מיני כללים, הידועים לכולם. למשל,  
אסור לעצור בדרך ואסור לקנות אוכל. הסיבה  
היא שלפעמים מטופל יכול להיות אלרגי  
לאוכל מסויים או להיחנק בדרך ואנחנו לא  

 רוצים לקחת על זה אחריות. 

 

 יוצא לך לשוחח עם המטופלים בדרך? 

האמת, שלא תמיד מתפתחת שיחה. הילדים  
רובם לא יודעים עברית טוב, אבל בדרך כלל  
המבוגר המלווה כן יודע עברית ואז אנחנו קצת  
משוחחים. אנחנו לא נכנסים לפוליטיקה  

 כמובן. הם תמיד מאד אסירי תודה. 

 

 מדוע היה לך חשוב להצטרף לעמותה? 

ליוותה אותי תחושה שאם כל אחד יעשה קצת  
יותר טוב בשביל האנושות, העולם ייראה טוב  
יותר.  אני יודעת שאולי זה נשמע קצת כמו  
סיסמא, אבל אני באמת מאמינה בזה.  כואב  



 82.81.82ט / “ט חשון , תשע“י 25 נדבך כפר עזה

 

 (121181155עמותת "בדרך להחלמה" )ע"ר 

 52185כרכור -, פרדס חנה4רח' הטללים 

 111-5421555 |  111-1825255טלפונים: 

כתובת אלקטרונית: 

roadtorecovery10@gmail.com 

לי לראות איך חיים בעזה ורציתי מאד לעזור  
 במה שניתן. 

 איך משפחתך הגיבה על כך? 

תחילה הילדים לא התלהבו, בעיקר בגלל  
שחששו, אבל הם ראו כמה שזה עושה לי  
הרגשה טובה והבינו שאין כאן מה לפחד.   
הילדים האלו וההורים שלהם כל כך שמחים  
על המחווה ומעריכים את השירות, שאין  

יש כאלו שחוששות     .סיכוי שהם יפגעו בי לרעה 
ועושות את הנסיעה הזו בזוגות. זה גם יותר  
נוח להן בצורה כזו והן מתחלקות בנהיגה.  לי  
יותר נוח לבד.  אני שמחה לתת לילדיי דוגמא  

 לערכים שאני מאמינה בהם. 

איך את מוצאת זמן בין מסעות לפולין  
 ועיסוקיך השונים? 

אני מאמינה שכשאתה עושה משהו שאתה  
מאד רוצה והוא מאד חשוב לך, אתה יכול  
למצוא זמן. בתקופות שאני מדריכה מסעות  
לפולין אני כמובן פחות זמינה, אבל בשאר  
ימות השנה אני בהחלט מצליחה לעשות מספר  

 נסיעות בחודש. 

 

מאוד התרשמתי מאילנה ומכל הטוב הזה  
שהיא עושה.  אני מפרסמת כאן את פרטי  
העמותה. מי שרוצה להצטרף, יכול לפנות אל  
אילנה או ישירות לעמותה. כל פנייה תתקבל  

 בברכה. 

 

 ראיינה: אורית צדיקביץ    

 

 

======================================================== 

 ה צוק‘לאילנה וארהל

 מזל טוב לנישואי הבת

  ליאור

 עמיתל “עם בח

 
 81/01/2שנישאו ב 

 

 נחת, אושר ושמחה

 מכל בית כפר עזה

 ה מלווים את בתם ליאור לחופה‘אילנה וארהל

mailto:roadtorecovery10@gmail.com
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, אז חתמו עליה אסתר ורפי )חורשי( יצקן,  85.1.8.51מאז  עזה, -מגילת הנישואים, של כפר

ליאורה זכתה לעדנה וטוֹב ויופי, תחת ידיה, בזכות כישוריה, היענותה לבקשתי ורצונה הטוב של  

,  וזו בהחלט סיבה טובה לשמוח, להתרגש ולברך על המוגמר,                                                                      בוקובזה

ת ו ד ה    ל י א ו ר ה   ויישר כוח !                                                                                       !     ו ל בולומר במלוא גרון   

עזה, שזכתה, ובשם הארכיון,                                                                                               -בשם כפר

 אפרת יושע.  

באותה הזדמנות ''התפזר הערפל'' רב השנים מעל שמה של מי שכמו חרטה, בכתב ידה ***

תְעָרים( -האומנותי,  על קלף הנישואים של כפר  : עזה )אריאלה אברמוביץ מגרעין מִׁ

ר  אָבוֹת אֲשֶר בִכְפָּ י הָּ תֵּ ל בָּ הָּ ה לְקָּ ה .                                                    -*וזְֶה דְבַר הַמְגִילָּ עַזָּ

ה.  בְיוֹם חַג זֶה, כּוֹרְתִים אָנוּ בְרִית חַיִים ואְָהֲבָּ

ל  הָּ ל הַקָּ ד כָּּ מַיםִ מעַל, ועְֵּ דִים הַשָּ ב ועְֵּ דוֹת בְמֶרְחָּ דִים הַשָּ  עֵּ

נוּ ונְִצְחִית. תֵּ ה אַהֲבָּ נוּ ולְֹא תוּפַר וּגְדוֹלָּ נָּה בְרִיתֵּ  כִּי נֶאֱמָּ

ית חַיִים  ן ויְצִַיב, בֵּ יתָּ ית אֱמֶת אֵּ קוֹם, בֵּ נוּ בית בְזֶה הַמָּ יו, נָּקִים לָּ אִיש וּרְעוּתוֹ יחְַדָּ

ה  נֶה. –ושְִמְחָּ ה יבִָּ אַהֲבָּ  כִּי מֵּ

נוּ נִקְשַרְנוּ אִיש ואֲַחוֹתוֹ. אִיש ואְִשְתוֹ, ולְֹא                   תֵּ אַהֲבָּ רְצוֹנֵּנוּ וּמֵּ  מֵּ

י עַד. ר עֲדֵּ ק הקְשֵּ  ינְתֵּ

נֶינוּ נוּ לִבְנוֹת הַבַיתִ כָּּאן, ויְָּבוֹאוּ בָּ ֹּחֵּ נוּ ויְאֲַדִיר כּ תֵּ  נתחזֵּק בְאַהֲבָּ

עַ יבְוּל  חַ, שוֹפֵּ קוֹם הַזֶה כְּגַן פּוֹרֵּ אכָּה, עַד אִם יהְִיהֶ הַמָּ ם בִמְלָּ ינוּ ויְעֲַשוּ גַם הֵּ אַחֲרֵּ

ךְ  ֹּרָּ בַע. -וּמְב ֹּאת נִשָּ ז  כָּּ

 מן הארכיון
 אפרת יושע
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 תומר איתמרי יקירנו, 

ש ומכינות וחלקם התגייסו  "כבר חודשיים שילדינו אינם במערכת החינוך, חלקם בש 

כבר חודשיים שאתה אינך במערכת החינוך בביתנו ואין לנו ספק    .ויתגייסו בקרוב 

 !! שחינוך יטבתה זכו בך 

ילדינו לא מפסיקים לדבר עליך, להזכיר לנו ולהם כמה כיף היה, כמה משמעותי  

ילדי    .היית עבורם וכמה זיכרונות טובים הותרת בתקופתם האחרונה במערכת 

 .הנעורים הרוויחו רבות מיכולות המנהיגות, ההכלה, ההדרכה והליווי בהן ניחנת 

 .אנו שמחים שהקשר לא ניתק ביניכם ומקווים לראותך שב לכפר עזה בעתיד לבוא 

 

 אוהבים ומעריכים                 

 משפחת עוקב, בשם הורי חמנית 

 תומר היקר, 

לאחר תקופה מדהימה, שהיית מדריך בנעורים כפר עזה, מדריך מסור, מלא בשמחת חיים,  

קיבוץ יטבתה זוכה בך, במדריך נעורים ובן אדם מדהים, עם לב ענק    -מקצועיות והומור אינסופי 

 !ושיער שופע כמו שאין לאף אחד בארץ 

 .תודה שתמיד היית שם כשצריך, ושהיית מעבר למדריך 

עד היום, כשאתה מגיע מיטבתה הביתה, אתה עובר בקיבוץ סמר אצל עומר, ואז בשדה בוקר אצל  

לי. אנחנו נזכרים בטיול  -שירי ונטע 

ב שהיית צריך  “לברצלונה, בכנס י 

לגרד אותנו עם שפכטל מהריצפה  

לאחר המסע אופניים וכל  

המופעים שלנו בבית ספר שלא  

פיספסת אף אחד. תמיד כיף  

 להיזכר ולצחוק. 

למדנו ממך המון! איזה כיף  

שזכינו באחד כמוך. אנחנו כבר  

)בדיחה  “... מנשוא ”מתגעגעים  

 פרטית...( 

 בהצלחה בהמשך ! 

 קבוצת חמנית 

 ב בבית הספר.“בתמונה: קבוצת חמנית עם המדריך תומר , לאחר מסיבת י

 לי צדיקביץ, -, רועי מצליח, נטעתומר איתמרימימין: שירי לוי, עומר ביבס, גילי יצקן, עומר מגן, 

 עידו פלוס, אופיר עוקב ואילי כהן

 תומר איתמרי-נפרדים ממדריך הנעורים
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קיימנו את העפיפוניאדה    31/1/02בחג הסוכות,   
   -המסורתית בניצוחו של האחד והיחיד 

 .  אביב קוץ 

אביחי  תודה לאנשים הרבים שתרמו להצלחת האירוע:   
עינת יצקן, בנצי אופק, רונית איפרגן, דרור עטר  ‘, ברודץ 

 .קוטלר, וגיורא אלמוג 

תודה רבה לצוות המנצח של המנגליסטים,  על הכנת  
האוכל בעפיפוניאדה )וגם על המנגל בבריכה במסיבת  

גיאורגי פכטר,  ‘, אבי הינדי, אביחי ברודץ סוף העונה(:  
 - דקל וטל אילון, עידן שלזינגר, בר אלישע וסרגיי 

 חברתית.   -תודה וברכה על המלאכה ההתנדבותית 

 

 עפיפוניאדה
 

 הם: 8152והזוכים בעפיפוניאדה 

 ‘מקום ראשון: משפחת ברודץ

 מקום שני: משפחת דרומי

 מקום שלישי: משפחת צדיקביץ )גלי(

 ‘ברודץ

שנה טובה לקיבוץ ”כיתוב: 

 “כפר עזה

 דרומי

 ציור של הלו קיטי

 גלי צדיקביץ

די לעפיפוני תבערה, ”כיתוב: 

)עם ציור של “ זמן לשלום

 חיטה עולה באש(

 לבנת קוץ, אשתו של מלך העפיפונים...
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 עטר -הצגה מקומית לילדים / דרור קוטלר —מסורת חדשה העפיפוניאדה 

 .ט נפתחה בעפיפוניאדה "השנה החדשה תשע 

 .שונים    בשמי הקיבוץ מרבד רב גוני, בגבהים ובגדלים 

השנה החלטתי להפיק הצגה משלנו. אני מודה לכל מי    .תחושה של עוצמה, חוויה משותפת ונעימה 
 שלקחה ולקח חלק בהצגה.  

 .גיורא אלמוג   -כתיבה איכותית והקראת ההצגה  
 )הטקסט מצורף כאן(. 

חנה  על התפאורה הצבעונית, היצירתית והמשמחת ניצחו  
,  אלישע תמר אלישע   -הלפרין, עופר הלפרין, לי אדמוני 

  .נטע הלפרין סובול ו ניצן פלד  
 .אורן רגב , יחד עם  נטע הלפרין סובול   -העמדה ומוזיקה  

בלי היסוס ומחשבה קשטו את הבמה העפיפונים  
עופרי זמיר, אושרית בן דוד, סרגי    -המרהיבים  

 יענקלביץ׳, אילת אפשטיין ואורי רוסו.  

אילון קוטלר, כליל    -הפונים הקפצנים, זריזות וזריזים  
קוטלר, אולה בן אבו, רועי שוורצמן, דפנה רוסו, עופר  

 .הלפרין, ליאור הלפרין, ירדן קוטלר דואני 
עופרי ברודץ, עלמה אפשטיין, אילן קוטלר,    -עפיפונים וזנבות, הכי משמחים וקלילים  

 עטר קוטלר,     יענקלביץ׳, מייה וסהר    איתן 

 .מאיה אלונה ויעלה רוסו ורני קוטלר דואני 

 
 תודה !!!   -אנשים ונשים משלנו    שילוב מנצח, איכותי, משמח ונעים, של ילדים 

 חגו של העפיפון \ תשרי תשע"ט
 כתב: גיורא אלמוג

בעולם שלנו יש הרבה פונים: יש פלא פונים, רדיו פונים, מגא פונים, טלא פונים, סמארט פונים ועוד  

שונים ומשונים, קורנים ומקרינים, דולקים ומדליקים. אבל יש רק אחד, שעשוי מכמה מקלות, מחבל,  

ומנייר צבעוני עם דבק, שתפקידו לעוף, לחוג ולשמח את סביבתו. בנייתו אתגרית ונעשית רוב הפעמים  

בחברותא, הורים וילדים, בוגרים וצעירים, המתאספים כאן במחוזותינו, אחת לשנה, ומפליגים  

 בדמיונות היצירה ובשפע הצבעים והגדלים. 

היום קורה הדבר: בו נספר את מעשהו ונחוג את חגו ברוב עם והדר, בשמי התכלת, לקול המיית  

 הרוח. אז מי אתה, עפיפון, שהיום אתה חג מעלינו? 

אני בעל צורה משונה, לפעמים מעויין, לפעמים מלבן, לפעמים משושה, עשוי מכמה גזרי עץ, בעלי  

גודל שונה ושווה, קושרים אותי בחבל דק באמצע ומסביב מדביקים לי נייר צבעוני ומיוחד, כמו שמלה  

יוצרים לי זנב ארוך ומקושט, שצריך לשמור על שיווי המשקל שלי ועל האיזון שלי    -לעץ. והחשוב מכל  

בשמי התכלת. כל זאת, כדי שאוכל לעוף מעליכם ולראותכם, כל כך קטנים ושמחים. מהגובה שלי,  

כשאני חג מעליכם, אני מבקש להעביר לכם עוד שמחה, עוד שחוק, עוד שלום בינינו לבין שכנינו,  

שאולי רואים אותי ואותנו חגים וחוגגים את שמחת החג. קורנים ומקרינים אחד לשני. אז בואו נשמח  

פונים, החגים והחוגגים מעלינו  -הפלא, המגע, הרדיו, הטלא, ויותר מכל העפי -בשמחת כל הפונים 

 ואיתנו חג עפיפון שמח. אני עף לשמי התכלת, החזיקו אותי חזק, שלא אעלם. 
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======================================================== 

לאורלי ודודי 

 דורון

 מזל טוב

 לנשואי הבת 

רוני עב"ל 

 מתניה

 62/61/62שנישאו ב 

שירבו שמחות 
 בביתכם

 מכל בית כפר עזה

לעפיפון של “ ציון לשבח”מערכת הנדבך מעניקה 

ליבשטיין עם הצבעים והלוגו של -משפחות אפשטיין

כמחווה לקבוצת הכדור “ אולטרה שועלי כפר עזה”

רגל האגדית שלנו. כל הכבוד על הרעיון, הביצוע 

 והפירגון !!!

ידי אורית צדיקביץ לכבוד -המנון שנכתב על

 “ (:בגלל הרוח”העפיפוניאדה )לפי השיר 

יפתח, יונתן ולבנת קוץ עם עפיפון 

 “...הפועל תל אביב”של 

 לזהבה וניר שפרן

 מזל טוב

 להולדת הבת

  אחות למעיין ובנייה

מאחלים לכם אושר 

 ושמחה

  מכל בית כפר עזה

משפחת שפרן מגיעה אלינו 

 מגבעתיים 
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 הם שורפים ואנחנו מתראיינים
 פורסמה הכתבה הבאה, על צעירי שער הנגב, ביניהם  5/51/52ב “ ידיעות אחרונות”בעיתון 

 *  חודרה הוא ממלפסים ולא מכפר עזה כפי שצויין בכתבה(.ב(.   )“משלנו )תלמיד כייתה י מצליח טל
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 הם שורפים ואנחנו מקבלים תמיכה
בתקופת המונדיאל, כפר עזה חטפה מתקפה של טילים והיו הרבה אנשים  

סוכנויות ביטוח  -רמות ” טובים שרצו לעזור.  אחד מהם היה הבעלים של חברת  

 , ע"י מר יצחק נוימן ומר ברוך וויסבורד.  8.13חברה זו הוקמה בשנת  “.  מ “ בע 

חברת רמות רכשה מגולן סינמה הקרנה, של חצי הגמר במונדיאל, עבור  

, שהוא אחראי  רם איתמרי נערים ביישובי  עוטף עזה. נציגים של החברה פנו ל 

רכב בקבוצת אלקטרה, שהיא לקוח של רמות.  רם חיבר אותם לבנו תומר, שהיה אז מדריך  

, צורפו עוד שלושה קיבוצים  וקיבלו  38נערים ובכפר עזה היו רק    18הנעורים. מכיוון שהיה מקום ל  

 את ההצעה הנדיבה.   

מכפר עזה, נחל עוז, מפלסים וגבים, נהנים מהקרנה של משחק    -כך מצאו עצמם, קרוב למאה נערים  

יפס, שתייה ועוד.  האירוע  ‘ הכדור רגל על מסך ענק, כולל ארוחת ערב מפנקת עם המבורגר, צ 

ל גולן סינמה הגיע לברך את הנערים.  “ התקיים בבית הקולנוע החדש,  במרינה באשקלון, וגם מנכ 

 הנערים מאד נהנו ודיווחו על אירוע מושקע מאד ומרגש.  

 למחרת הם כתבו מכתב תודה לחברת רמות. 

 תודה רבה לכל העוסקים במלאכה ! 
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  21כפי שהבטחתי, הנה עוד טקסט מהחוברת שהוציאו צביקה אלון ואבי מוצפי לכבוד חגיגות ה  
 “: סול וחצי ”הפעם העמוד שפתח  תוכניית ערב של  חבורת הזמר המקומית    –לקיבוץ.   

 היו זמנים
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